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ORG.0002.1.2020 

Protokół 

z XIV sesji Rady Gminy Buczkowice, 

która odbyła się dnia 29 stycznia 2020 r. 

w budynku Urzędu Gminy Buczkowice 

 

Obecni na sesji: 

 radni wg załączonej listy obecności, 

 sołtysi wg załączonej listy obecności, 

 Wójt Gminy Buczkowice, Pan Józef Caputa, 

 Zastępca Wójta, Pan Jerzy Kanik, 

 Skarbnik Gminy, Pani Magdalena Mendrok, 

 Radca Prawny Urzędu Gminy, Pani Krystyna Dadok, 

 Pan Marcin Ulewicz, autor projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Buczkowice w terenach rezerwowanych pod zachodni 

odcinek drogi obwodowej, 

 czterech mieszkańców gminy, 

 protokolant – inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy 

Buczkowice, Ewa Matera. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XIV sesji Rady Gminy Buczkowice i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wystąpienia gości. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 

Buczkowice w terenach rezerwowanych pod zachodni odcinek drogi 

obwodowej, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Buczkowice, 

3) zmiany budżetu gminy Buczkowice na rok 2020, 

4) udzielenia pomocy finansowej miastu Bielsko-Biała, 

5) rozpatrzenia skargi na dyrektora Szkoły Podstawowej w Kalnej, 

6) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice 

na rok 2020, 

7) planów pracy Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury oraz Sportu i Spraw 

Społecznych oraz Komisji Budżetu i Spraw Komunalnych na rok 2020. 

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Wójta za IV kwartał 2019 roku. 

5. Przedstawienie sprawozdań: 

1) z realizacji uchwały Nr XXXIII/223/13 Rady Gminy Buczkowice z dnia 

30 października 2013 r. w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania 
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i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na 

okres dłuższy niż trzy lata za II półrocze 2019 roku, 

2) z analizy wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w roku 2019. 

6. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

7. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy Buczkowice. 

8. Zamknięcie XIV sesji Rady Gminy Buczkowice. 

Głosowania jawne podczas sesji przeprowadzane są za pomocą systemu umożliwiającego 

sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań. Protokoły tych głosowań stanowią 

załączniki do protokołu z sesji. 

Ad 1. Otwarcie XIV sesji Rady Gminy Buczkowice i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy, Radny Jerzy Foltyniak, przywitał obecne osoby i otworzył 

XIV sesję VIII kadencji Rady Gminy Buczkowice, stwierdzając prawomocność obrad – na sali 

posiedzeń obecnych było 14 radnych.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 15.05. 

Przewodniczący Rady odczytał informację dotyczącą przetwarzania wizerunku i zakazu 

używania danych osobowych (zał. do protokołu). 

Ad 2. Wystąpienia gości. 

Jeden z przybyłych na sesję mieszkańców przedstawił problemy z wykazaniem dojazdu do 

działek budowlanych w Rybarzowicach z uwagi na fakt, że ul. Za wodą (dawna Jarzębinowa) 

nie jest drogą gminną – oraz poprosił o wykorzystanie przez gminę swoich możliwości celem 

przekształcenia jej w drogę publiczną (odcinek 300 m). 

Wójt Gminy powiedział, że: 

 zmiana nazwy z ul. Jarzębinowej na ul. Za wodą na tym odcinku wykonana została na 

wniosek – w ramach porządkowania nazewnictwa – i jest ona drogą prywatną, z której 

właściciele działek korzystają na zasadach prywatnych i cywilnych – gmina nie ma 

„aż tak wielkich możliwości”, 

 są sytuacje, że gmina chce przejąć szlak celem jego upublicznienia, jednak warunkiem 

jest tutaj nieodpłatne przekazanie działek przez ich właścicieli – osoby, które dążą do 

upublicznienia tej drogi nie są jej właścicielami, 

 prosił o uregulowanie stanu prawnego działek, po których przebiega droga – geodeta, 

odkrył tam przodków osób wnioskujących o jej upublicznienie – jeżeli uregulują oni 

sprawy spadkowe – gmina na pewno włączy się w jej urządzenie, 

 gmina nie ma obowiązku ani prawa do regulowania prywatnych spraw spadkowych – 

gdyby miała interes prawny, mogłaby podjąć to niełatwe i kosztowne zadanie, 

jednakże nie ma możliwości przeznaczania środków publicznych na urządzanie 

dojazdów do prywatnych działek – jest to interes właściciela. 

Następnie Pan Wójt poprosił mieszkańców o pisemne wyrażenie swoich oczekiwań 

i zadeklarował udzielenie wyczerpujących wyjaśnień w pisemnej odpowiedzi. 
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Mieszkaniec powiedział, że problem z drogą wynika z „odcięcia jej przez gminę” przy 

zmianie nazwy i wyraził opinię, że cała ścieżka rowerowa przebiega po prywatnych terenach. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że nadanie drodze nazwy nie zmienia jej stanu prawnego i poprosił 

Radcę Prawną o wyjaśnienie tej sprawy. 

Radca Prawny wyjaśniła, że: 

 odcinek stanowiący ul. Za wodą nigdy nie stanowił drogi publicznej, ponieważ nie 

figurował w wykazie dróg publicznych przyjętym uchwałą Rady Miasta i Gminy 

Szczyrk,  

 nie ma przeszkód prawnych dla nadania nazwy drodze wewnętrznej – zostało to 

zrobione ze względów adresowych – by nadawać numery przypisane do drogi 

powstającym przy niej budynkom, 

 jeżeli mieszkańcy budynków przy tej drodze uzyskali pozwolenie na budowę, musieli 

wykazać prawo dojazdu do działki, 

 jeżeli chodzi o ścieżkę rowerową, gmina również musiała wykazać prawo korzystania 

z terenu – posiada stosowną umowę. 

 

Mieszkaniec powiedział, że kiedyś Wody Polskie ustanawiały służebność – teraz już nie. 

Radca Prawny wyjaśniła, że Wody Polskie nadal ustanawiają służebność, jednak nie jest już 

ona bezpłatna. 

Mieszkaniec stwierdził, że Wody Polskie również nie są właścicielem tego terenu i wyraził 

opinię, że skoro drogą tą jeżdżą ciężkie samochody, to trudno mówić, że jest ona prywatna. 

Radca Prawny potwierdziła, że jest prywatna. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił obecnych na sesji mieszkańców o złożenie wniosku do 

Wójta – wówczas otrzymają pisemne wyjaśnienie tej sprawy. 

Mieszkaniec podkreślił, że nie chcą oni naciskać na gminę, liczą jednak na jej dobrą wolę. 

Wójt Gminy powiedział, że: 

 gmina nie jest w stanie nic tutaj zrobić bez prawa własności, 

 po otrzymaniu terenu od właścicieli gmina może urządzić tam drogę publiczną, 

chociaż trudno będzie osiągnąć wymagane prawem 6 m szerokości, 

 innym rozwiązaniem nabycia przez mieszkańców własności drogi jest jej zasiedzenie 

(gmina nie jest w stanie wykazać tam 30 lat użytkowania, mieszkańcy są), 

 mieszkańcy mogą również otrzymać służebność od Wód Polskich. 

 

Mieszkaniec zauważył, że gmina buduje w tym rejonie ścieżkę dydaktyczną – również na 

terenie stanowiącym własność ich przodków. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że: 

 właściciele terenu mogą wystąpić z roszczeniem, jednak najpierw musza mieć tytuł 

własności, 
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 ustawodawca dał Wodom Polskim prawo do dysponowania działkami przylegającymi 

do cieków  - nie mają prawa własności, ale mają prawo do zarządzania i użytkowania, 

 gmina posiada służebność od Wód Polskich – też płaci dzierżawę. 

 

Radca Prawny zauważyła, że Wody Polskie być może już te tereny zasiedziały. 

Mieszkaniec powiedział, że liczył na to, że można to załatwić razem ze ścieżką rowerową. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że gdyby gmina miała możliwość podjęcia tutaj jakichś kroków to by 

to zrobiła aby pomóc mieszkańcom i zapytał ile jest budynków przy tej drodze. 

Mieszkaniec odpowiedział, że trzy. 

Wójt Gminy zapytał na jakiej zasadzie do tej pory mieszkańcy korzystali z tej drogi. 

Mieszkaniec wyjaśnił, że mieli służebność od Wód Polskich i powiedział, że nie rozumie 

dlaczego gmina ma służebność na budowaną ścieżkę, a nie może mieć służebności na 

ul. Za Wodą, skoro potrzebuje jej kilkadziesiąt osób. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że nie można ponosić takich wydatków ze środków gminy i zapytał 

dlaczego kilkudziesięciu mieszkańców, którzy potrzebują dojazdu do działek, nie może 

zapłacić za tę służebność. 

Inny mieszkaniec obecny na sesji wyraził zbulwersowanie koniecznością płacenia za prawo 

przejazdu po drodze, którą wszyscy od dawna jeżdżą. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że problemu tego tutaj nie rozstrzygniemy i poprosił 

mieszkańców o pisemne wystąpienie do Wójta Gminy. 

Mieszkańcy zakończyli udział w obradach. 

Ad 3. Rozpatrywanie projektów uchwał i podejmowanie uchwał (wykaz podjętych 

uchwał zał. do protokołu). 

Ad 3.1.  Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Buczkowice w terenach rezerwowanych pod zachodni odcinek 

drogi obwodowej. 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały. 

Pan Ulewicz przedstawił zmiany na wyświetlonym załączniku graficznym do projektu 

uchwały oraz oświadczył, że projekt zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Buczkowice w terenach rezerwowanych pod zachodni odcinek drogi 

obwodowej nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Buczkowice. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie stwierdzenie 

zgodności projektu uchwały z obowiązującym studium. 
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W wyniku głosowania Rada Gminy stwierdziła, że projekt zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Buczkowice w terenach rezerwowanych pod 

zachodni odcinek drogi obwodowej nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Buczkowice – głosowało 14 radnych, w tym 14 

„za”. 

Radna Sternal przytoczyła pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw 

Komunalnych. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 14 radnych, w tym 14 „za”. 

Pan Ulewicz zakończył udział w obradach. 

Ad 3.2. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Buczkowice. 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały wg autopoprawki (zał. do protokołu). 

Radna Sternal przytoczyła pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw 

Komunalnych. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 14 radnych, w tym 14 „za”. 

Ad 3.3.  Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Buczkowice na rok 2020. 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały wg autopoprawki (zał. do protokołu), 

informując radnych o kolejnej autopoprawce wprowadzanej do projektu uchwały, wynikającej 

z opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, która wskazała na potrzebę uszczegółowienia 

zapisów § 2. Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały z nowym brzmieniem tego paragrafu. 

Radna Sternal przytoczyła pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw 

Komunalnych. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 14 radnych, w tym 14 „za”. 

Ad 3.4.  Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej miastu Bielsko-Biała. 

Zastępca Wójta przedstawił projekt uchwały. 

Radny Sowa przytoczył pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury 

oraz Sportu i Spraw Społecznych. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 14 radnych, w tym 14 „za”. 

Ad 3.5. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Kalnej. 
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Radny Wrona przedstawił sprawozdanie z przebiegu postępowania wyjaśniającego 

w przedmiocie skargi Pana X na dyrektora Szkoły Podstawowej w Kalnej. 

Radna Górna zapytała czy szkoła może zatrudniać firmę do realizacji działań wobec 

uczniów. 

Radca Prawny odpowiedziała twierdząco. 

Radna Górna zapytał czy nauczyciel założył firmę celem dalszej współpracy ze szkołą. 

Radny Więcek wyjaśnił, że nauczyciel miał firmę już wcześniej. 

Radna Górna zapytała czy miał prawo prowadzić te zajęcia pod firmą skoro nie miał 

kwalifikacji. 

Radny Roman Wrona wyjaśnił, że: 

 nauczyciel ma kwalifikacje do pracy w szkole, jednak dodatkowe kwalifikacje do 

zajęć, które realizował były niewystarczające do zrobienia w tym zakresie awansu 

zawodowego, 

 dyrektor mógł go zatrudnić na dotychczasowych zasadach, jednak do uzupełnienia 

wykształcenia otrzymywałby pensję stażysty, 

 gdyby nauczyciel złożył wniosek o awans, zostałby on odrzucony z uwagi na brak 

kwalifikacji w tym zakresie. 

Radny Roman Wrona przedstawił następnie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

(zał. do protokołu). 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 14 radnych, w tym 14 „za”. 

Ad 3.6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Buczkowice na rok 2020. 

Radny Więcek przedstawił projekt uchwały (zał. do protokołu). 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 14 radnych, w tym 14 „za”. 

Ad 3.7. Projekt uchwały w sprawie planów pracy Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury 

oraz Sportu i Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetu i Spraw Komunalnych na rok 

2020. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały (zał. do protokołu). 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 14 radnych, w tym 14 „za”. 
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Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. Przerwa trwała od godz. 16.09 

do godz. 16.22. 

Radny Kopacz i Radny Matlak zakończyli udział w obradach. 

Ad 4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Wójta za IV kwartał 2019 roku. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie (zał. do protokołu). 

Radna Górna zapytała czy cena energii elektrycznej wzrosła tak bardzo jak zapowiadano. 

Wójt Gminy powiedział, że zdrożała o 30% w stosunku do roku poprzedniego – za poprzedni 

rok otrzymaliśmy zwrot. 

Radna Górna zapytała czy w tym roku również będziemy starać się o zwrot. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że w tym roku „nie jest to przyrzeczone” – państwo mówi o 

indywidualnych zwrotach. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

przyjęcie sprawozdania. 

W wyniku głosowanie Rada Gminy przyjęła sprawozdanie – głosowało 12 radnych, w tym 12 

„za”. 

Ad 5. Przedstawienie sprawozdań. 

Ad 5.1. Przedstawienie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XXXIII/223/13 Rady Gminy 

Buczkowice z dnia 30 października 2013 r. w sprawie określenia zasad nabywania, 

zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na 

okres dłuższy niż trzy lata za II półrocze 2019 roku. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie (zał. do protokołu). 

Do sprawozdania nie wniesiono uwag. 

Ad 5.2. Przedstawienie sprawozdania z analizy wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli w roku 2019. 

Zastępca Wójta przedstawił sprawozdanie (zał. do protokołu). 

Radny Sowa zapytał czy zamieszczona w tabeli kwota 4806,07 zł od września dla 

nauczycieli mianowanych to ta kwota, która jest wymagana przez ministerstwo. 

Radny Foltyniak powiedział, że średnio takie wynagrodzenie muszą osiągnąć nauczyciele 

mianowani w danej gminie. 

Radny Sowa zapytał czy nauczyciele w naszej gminie zarabiają więcej niż wymaga 

rozporządzenie MEN. 

Wójt Gminy odpowiedział twierdząco, zauważając, że akurat grupa nauczycieli 

mianowanych przekracza tę wysokość w naszej gminie minimalnie. 
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Radny Jan Świerczek zapytał skąd wzięła się tak duża nadwyżka w odniesieniu do 

nauczycieli dyplomowanych. 

Wójt Gminy powiedział, że z przydzielonych im godzin. 

Radny Jan Świerczek zapytał czy nauczycieli dyplomowanych jest w naszej gminie 

najwięcej. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała twierdząco. 

Radny Foltniak przypomniał, że w przeszłości – z uwagi na niespełnianie wymagań 

ministerialnych – musieliśmy dopłacać do pensji nauczycieli. 

Radna Górna zapytała czy wchodzi w to stażowe. 

Wójt Gminy odpowiedział twierdząco. 

Radna Górna zapytała jak przedstawia się kwestia wynagrodzeń obsługi w świetle podwyżki 

płacy minimalnej. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w związku z faktem, że stażowe nie może stanowić składnika 

wynagrodzenia, najniższa pensja osoby z 20-letnim stażem wynosi 3120 zł brutto. 

Wójt Gminy zauważył, że przy podnoszeniu najniższego wynagrodzenia, wzrastają również 

oczekiwania osób o wyższych kwalifikacjach. 

Ad 6. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że pomiędzy sesjami nie wpłynęła do Wójta 

Gminy żadna interpelacja. 

Podczas sesji interpelację złożył Radny Zdzisław Świerczek. 

Radny Więcek przekazał, że na wyniesionym przejściu na ul. Widokowej w Kalnej doszło do 

ubytku betonu wiążącego kostkę, co najprawdopodobniej doprowadzi niedługo do 

wypadnięcia kilku kostek. 

Wójt Gminy zadeklarował przekazanie tej informacji do powiatu. 

Radny Więcek poprosił o pomoc w przycięciu drzew przy ul. Spacerowej w Kalnej (ciężki 

samochód bojowy OSP ma problem z przejazdem). 

Wójt Gminy poprosił o zwrócenie się o przycięcie gałęzi do OSP Kalna. 

Radny Więcek przekazał, że większość hydrantów Aquy w Kalnej jest zasypana (nie widać 

zaworu) i poprosił o interwencję w tej sprawie. 

Wójt Gminy zadeklarował przekazanie do Aquy prośby o odświeżenie hydrantów. 

Radny Więcek powiedział, że szczególnie chodzi o miejsca, gdzie nie ma skąd czerpać wody 

oraz zapytał kto posypuje przystanki. 
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Wójt Gminy powiedział, że przystanki nie będą już sypane popiołem (zostanie zastosowany 

żółty kamień). 

Radna Górna powiedziała, że ul. Kowalska, która została posprzątana przez mieszkańców 

w ubiegłym roku, znów stała się wysypiskiem śmieci na całej długości – podobnie jak teren 

za dawną oczyszczalnią ścieków. 

Wójt Gminy powiedział, że identyfikujemy i staramy się na bieżąco sprzątać dzikie 

wysypiska odpadów. 

Radna Górna przekazała, że w poniedziałki kosze na śmieci wyglądają „tragicznie”. 

Wójt Gminy poinformował, że kosze uliczne są sprzątane dwa razy w tygodniu (w piątki 

i poniedziałki). 

Radna Górna zaproponowała zamieszczenie artykułu w Gazecie Gminnej w tym 

przedmiocie. 

Radny Jan Świerczek zapytał czy Wójt przewiduje asfaltowanie jakichś dróg w bieżącym 

roku – jeżeli pojawią się środki. 

Wójt Gminy powiedział, że: 

 planujemy zrobić most w ciągu ul. Topolowej i kawałek drogi za mostem oraz 

fragment ul. Rybarskiej, na wiosnę konieczny będzie też remont pozimowy, 

 mamy 6,8 mln zł deficytu – przyjęcie dotacji na most będzie możliwe, jednak 

bezwzględnie będzie trzeba wziąć te 3,6 mln zł kredytu by domknąć budżet, 

 mamy zabezpieczone 300 tys. zł na fotowoltaikę, jednak na pewno nie wykorzystamy 

ich w bieżącym roku w całości (rynek wykonawczy jest niewystarczający), 

 jakiś wskaźnik realizacji budżetu da nam udział w podatkach, jednak nie możemy 

oczekiwać na wzrost (liczymy, że się nie zmniejszy), 

 nie wiemy co z oświatą – do końca marca mamy otrzymać wiążącą informację o 

subwencji - pojawiły się informacje, że państwo dołoży 1/8 do podwyżek nauczycieli 

od września – jeżeli tak się stanie, będzie nam brakowało miliona zł, przy czym 

pożyczyć się go nie da (nie spełnilibyśmy wskaźników), 

 budżet równoważy nam zapis o sprzedaży mienia – jednak nie chcemy wyprzedawać 

potrzebnego majątku by przetrwać, 

 ma w sobie dużo optymizmu – liczy, że uda się nam zrealizować ten budżet, ale 

musimy maksymalnie ograniczyć wydatki. 

Radny Więcek zapytał jaki bank prowadzi obsługę gminy. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że Pekao S.A. 

Wójt Gminy dodał, że nie zamierzamy zmieniać banku (rozważaliśmy to, jednak „nie 

odważyliśmy się”). 

Ad 7. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy Buczkowice. 

Przewodniczący Rady powiedział, że protokół był wyłożony i zapytał czy radni zgłaszają do 

niego uwagi. 
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Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy 

Buczkowice. 

W wyniku głosowania Rada Gminy przyjęła protokół – głosowało 12 radnych, w tym 12 

„za”. 

Ad 8. Zamknięcie XIV sesji Rady Gminy Buczkowice. 

Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jerzy Foltyniak zamknął XIV sesję Rady Gminy 

Buczkowice. 

Sesja zakończyła się o godz. 17.01. 

 

Przewodniczył: 

Przewodniczący Rady Gminy, Jerzy Foltyniak 

Protokołowała: Ewa Matera 



 

 

Informuję, że sesje Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej  

i na stronie internetowej gminy, co oznacza przetwarzanie wizerunku 

wszystkich osób biorących udział w sesjach Rady Gminy. 

 

Jednocześnie informuję o zakazie używania danych osobowych osób 

fizycznych w czasie sesji i posiedzeń komisji Rady Gminy,  

również ewentualne pisma nie mogą być odczytywane wraz z danymi 

osobowymi osób innych niż osoby publiczne. 

 

 



Wykaz uchwał podjętych na XIV sesji Rady Gminy Buczkowice 

w dniu 29 stycznia 2020 roku: 

 

 

1) uchwała Nr XIV/115/20 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Buczkowice w terenach rezerwowanych pod zachodni 

odcinek drogi obwodowej, 

2) uchwała Nr XIV/116/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Buczkowice, 

3) uchwała Nr XIV/117/20 w sprawie zmiany budżetu gminy Buczkowice na rok 2020, 

4) uchwała Nr XIV/118/20 w sprawie udzielenia pomocy finansowej miastu Bielsko-

Biała,  

5) uchwała Nr XIV/119/20 w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Kalnej, 

6) uchwała Nr XIV/120/20 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Buczkowice na rok 2020, 

7) uchwała Nr XIV/121/20 w sprawie planów pracy Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury 

oraz Sportu i Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetu i Spraw Komunalnych na rok 

2020. 

 

 

 

Ewa Matera, inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy Buczkowice 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



XIV	sesja	Rady	Gminy	Buczkowice

GŁOSOWANIE

1a
Stwierdzenie,	że	projekt	zmiany	miejscowego	planu	zagospodarowania	przestrzennego	sołectwa
Buczkowice	w	terenach	rezerwowanych	pod	zachodni	odcinek	drogi	obwodowej	nie	narusza	ustaleń
studium	uwarunkowań	i	kierunków	zagospodarowania	przestrzennego	gminy	Buczkowice	(uchwała	Nr
III/19/15	Rady	Gminy	Buczkowice	z	dnia	28	stycznia	2015	r.	ze	zm.)

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2020-01-29	15:37:40

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 14
LICZBA	OBECNYCH 14 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 1 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0
	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Foltyniak	Jerzy ZA
2 Górna	Jadwiga ZA
3 Jakubiec	Jerzy ZA
4 Komarnicka	Renata ZA
5 Kopacz	Wiesław ZA
6 Magiera-Sadlik	Barbara ZA
7 Matlak	Janusz ZA
8 Moczek	Mieczysław ZA
9 Pawlik	Józef NIEOBECNY
10 Sowa	Stanisław ZA
11 Sternal	Maria ZA
12 Więcek	Jerzy ZA
13 Wrona	Roman ZA
14 Świerczek	Jan ZA
15 Świerczek	Zdzisław ZA



Protokół	głosowania
z	dnia	29-01-2020
XIV	sesja	Rady	Gminy	Buczkowice

GŁOSOWANIE

1 Projekt	uchwały	w	sprawie	zmiany	miejscowego	planu	zagospodarowania	przestrzennego	sołectwa
Buczkowice	w	terenach	rezerwowanych	pod	zachodni	odcinek	drogi	obwodowej

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2020-01-29	15:39:21

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 14
LICZBA	OBECNYCH 14 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 1 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0
	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Foltyniak	Jerzy ZA
2 Górna	Jadwiga ZA
3 Jakubiec	Jerzy ZA
4 Komarnicka	Renata ZA
5 Kopacz	Wiesław ZA
6 Magiera-Sadlik	Barbara ZA
7 Matlak	Janusz ZA
8 Moczek	Mieczysław ZA
9 Pawlik	Józef NIEOBECNY
10 Sowa	Stanisław ZA
11 Sternal	Maria ZA
12 Więcek	Jerzy ZA
13 Wrona	Roman ZA
14 Świerczek	Jan ZA
15 Świerczek	Zdzisław ZA



XIV	sesja	Rady	Gminy	Buczkowice

GŁOSOWANIE

2 Projekt	uchwały	w	sprawie	zmiany	Wieloletniej	Prognozy	Finansowej	gminy	Buczkowice

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2020-01-29	15:41:54

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 14
LICZBA	OBECNYCH 14 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 1 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0
	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Foltyniak	Jerzy ZA
2 Górna	Jadwiga ZA
3 Jakubiec	Jerzy ZA
4 Komarnicka	Renata ZA
5 Kopacz	Wiesław ZA
6 Magiera-Sadlik	Barbara ZA
7 Matlak	Janusz ZA
8 Moczek	Mieczysław ZA
9 Pawlik	Józef NIEOBECNY
10 Sowa	Stanisław ZA
11 Sternal	Maria ZA
12 Więcek	Jerzy ZA
13 Wrona	Roman ZA
14 Świerczek	Jan ZA
15 Świerczek	Zdzisław ZA



XIV	sesja	Rady	Gminy	Buczkowice

GŁOSOWANIE

3 Projekt	uchwały	w	sprawie	zmiany	budżetu	gminy	Buczkowice	na	rok	2020

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2020-01-29	15:47:52

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 14
LICZBA	OBECNYCH 14 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 1 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0
	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Foltyniak	Jerzy ZA
2 Górna	Jadwiga ZA
3 Jakubiec	Jerzy ZA
4 Komarnicka	Renata ZA
5 Kopacz	Wiesław ZA
6 Magiera-Sadlik	Barbara ZA
7 Matlak	Janusz ZA
8 Moczek	Mieczysław ZA
9 Pawlik	Józef NIEOBECNY
10 Sowa	Stanisław ZA
11 Sternal	Maria ZA
12 Więcek	Jerzy ZA
13 Wrona	Roman ZA
14 Świerczek	Jan ZA
15 Świerczek	Zdzisław ZA



XIV	sesja	Rady	Gminy	Buczkowice

GŁOSOWANIE

4 Projekt	uchwały	w	sprawie	udzielenia	pomocy	finansowej	miastu	Bielsko-Biała

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2020-01-29	15:49:43

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 14
LICZBA	OBECNYCH 14 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 1 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0
	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Foltyniak	Jerzy ZA
2 Górna	Jadwiga ZA
3 Jakubiec	Jerzy ZA
4 Komarnicka	Renata ZA
5 Kopacz	Wiesław ZA
6 Magiera-Sadlik	Barbara ZA
7 Matlak	Janusz ZA
8 Moczek	Mieczysław ZA
9 Pawlik	Józef NIEOBECNY
10 Sowa	Stanisław ZA
11 Sternal	Maria ZA
12 Więcek	Jerzy ZA
13 Wrona	Roman ZA
14 Świerczek	Jan ZA
15 Świerczek	Zdzisław ZA



XIV	sesja	Rady	Gminy	Buczkowice

GŁOSOWANIE

5 Projekt	uchwały	w	sprawie	rozpatrzenia	skargi	na	dyrektora	Szkoły	Podstawowej	w	Kalnej

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2020-01-29	16:05:02

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 14
LICZBA	OBECNYCH 14 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 1 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0
	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Foltyniak	Jerzy ZA
2 Górna	Jadwiga ZA
3 Jakubiec	Jerzy ZA
4 Komarnicka	Renata ZA
5 Kopacz	Wiesław ZA
6 Magiera-Sadlik	Barbara ZA
7 Matlak	Janusz ZA
8 Moczek	Mieczysław ZA
9 Pawlik	Józef NIEOBECNY
10 Sowa	Stanisław ZA
11 Sternal	Maria ZA
12 Więcek	Jerzy ZA
13 Wrona	Roman ZA
14 Świerczek	Jan ZA
15 Świerczek	Zdzisław ZA



XIV	sesja	Rady	Gminy	Buczkowice

GŁOSOWANIE

6 Projekt	uchwały	w	sprawie	zatwierdzenia	planu	pracy	Komisji	Rewizyjnej	Rady	Gminy	Buczkowice	na
rok	2020

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2020-01-29	16:06:48

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 14
LICZBA	OBECNYCH 14 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 1 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0
	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Foltyniak	Jerzy ZA
2 Górna	Jadwiga ZA
3 Jakubiec	Jerzy ZA
4 Komarnicka	Renata ZA
5 Kopacz	Wiesław ZA
6 Magiera-Sadlik	Barbara ZA
7 Matlak	Janusz ZA
8 Moczek	Mieczysław ZA
9 Pawlik	Józef NIEOBECNY
10 Sowa	Stanisław ZA
11 Sternal	Maria ZA
12 Więcek	Jerzy ZA
13 Wrona	Roman ZA
14 Świerczek	Jan ZA
15 Świerczek	Zdzisław ZA



XIV	sesja	Rady	Gminy	Buczkowice

GŁOSOWANIE

7 Projekt	uchwały	w	sprawie	planów	pracy	Komisji	Oświaty,	Zdrowia,	Kultury	oraz	Sportu	i	Spraw
Społecznych	oraz	Komisji	Budżetu	i	Spraw	Komunalnych	na	rok	2020

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2020-01-29	16:09:17

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 14
LICZBA	OBECNYCH 14 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 1 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0
	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Foltyniak	Jerzy ZA
2 Górna	Jadwiga ZA
3 Jakubiec	Jerzy ZA
4 Komarnicka	Renata ZA
5 Kopacz	Wiesław ZA
6 Magiera-Sadlik	Barbara ZA
7 Matlak	Janusz ZA
8 Moczek	Mieczysław ZA
9 Pawlik	Józef NIEOBECNY
10 Sowa	Stanisław ZA
11 Sternal	Maria ZA
12 Więcek	Jerzy ZA
13 Wrona	Roman ZA
14 Świerczek	Jan ZA
15 Świerczek	Zdzisław ZA



XIV	sesja	Rady	Gminy	Buczkowice

GŁOSOWANIE

8 Przyjęcie	sprawozdania	z	działalności	Wójta	za	IV	kwartał	2019	roku

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2020-01-29	16:28:00

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 12
LICZBA	OBECNYCH 12 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 3 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0
	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Foltyniak	Jerzy ZA
2 Górna	Jadwiga ZA
3 Jakubiec	Jerzy ZA
4 Komarnicka	Renata ZA
5 Kopacz	Wiesław NIEOBECNY
6 Magiera-Sadlik	Barbara ZA
7 Matlak	Janusz ZA
8 Moczek	Mieczysław NIEOBECNY
9 Pawlik	Józef NIEOBECNY
10 Sowa	Stanisław ZA
11 Sternal	Maria ZA
12 Więcek	Jerzy ZA
13 Wrona	Roman ZA
14 Świerczek	Jan ZA
15 Świerczek	Zdzisław ZA



XIV	sesja	Rady	Gminy	Buczkowice

GŁOSOWANIE

9 Przyjęcie	protokołu	z	XIII	sesji	Rady	Gminy	Buczkowice

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2020-01-29	17:01:39

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 12
LICZBA	OBECNYCH 12 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 3 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0
	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Foltyniak	Jerzy ZA
2 Górna	Jadwiga ZA
3 Jakubiec	Jerzy ZA
4 Komarnicka	Renata ZA
5 Kopacz	Wiesław NIEOBECNY
6 Magiera-Sadlik	Barbara ZA
7 Matlak	Janusz ZA
8 Moczek	Mieczysław NIEOBECNY
9 Pawlik	Józef NIEOBECNY
10 Sowa	Stanisław ZA
11 Sternal	Maria ZA
12 Więcek	Jerzy ZA
13 Wrona	Roman ZA
14 Świerczek	Jan ZA
15 Świerczek	Zdzisław ZA



Sprawozdanie z przebiegu postępowania wyjaśniającego 

w przedmiocie skargi Pana X na dyrektora Szkoły Podstawowej w Kalnej 

 

Skarga Pana X wpłynęła do Urzędu Gminy w dniu 20 grudnia 2019 r. 

 

Skarżący uważa się za pokrzywdzonego przez dyrektora Szkoły Podstawowej w Kalnej 

z uwagi na: 

1) telefoniczne przekazanie mu przez dyrektora, po zakończeniu trwającego 2 lata 

i 9 miesięcy stażu, informacji o niemożności zdobycia kolejnego stopnia awansu 

zawodowego z uwagi na brak kwalifikacji, 

2) zastraszanie go w trakcie tej rozmowy m.in. możliwością utracenia wcześniej nadanego 

stopnia awansu, 

3) niedotrzymanie terminów i obowiązków szkoły w zakresie dostarczenia mu dokumentacji 

umożliwiającej złożenie wniosku o awans (otrzymał ją niekompletną dopiero w dniu 

21 października 2019 r., po pisemnym wezwaniu, kiedy nie był już pracownikiem szkoły 

i nie mógł złożyć wniosku o podjęcie postępowania kwalifikacyjnego o nadanie kolejnego 

stopnia awansu zawodowego). 

 

Skarga została rozpatrzona na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 

22 stycznia 2020 r. 

 

Dyrektor Szkoły, Pan Jacek Baczyński, wyjaśnił, że:  

1) dyrektorem szkoły został 1 września 2018 r. - skarżący był już wówczas zatrudniony na 

kolejny rok szkolny i ujęty w arkuszu organizacyjnym - zaczynał trzeci rok stażu na kolejny 

stopień awansu zawodowego, 

2) początkiem czerwca 2019 r. skarżący złożył sprawozdanie w związku z zakończeniem 

stażu, 

3) dyrektor, na podstawie własnych obserwacji, opinii rady rodziców i opiekuna stażu oraz 

samooceny nauczyciela wystawił skarżącemu bardzo dobrą ocenę pracy nauczyciela oraz 

zaświadczenie o zatrudnieniu w okresie stażu, 

4) skonsultowanie zaświadczenia o zatrudnieniu z organem nadzoru pedagogicznego 

wykazało, że nauczyciel nie posiada wystarczających kwalifikacji do pracy na stanowisku, 

na którym jest zatrudniony, w związku z czym nie spełnia warunków niezbędnych dla 

nadania mu kolejnego stopnia awansu zawodowego, 

5) skarżący ma wykształcenie pedagogiczne, jednak zajmowane przez niego stanowisko 

wymagało dodatkowych uprawnień, których nie nadawał ukończony przez niego kurs, 



6) niezwłocznie odbyło się spotkanie (nie rozmowa telefoniczna, jak twierdzi skarżący), na 

którym dyrektor przekazał skarżącemu tę informację oraz zaproponował podjęcie dalszej 

współpracy na następujących warunkach: podpisanie przez szkołę umowy z firmą, którą 

prowadzi nauczyciel na rok szkolny 2019/2020 celem kontynuowania przez niego pracy 

z dziećmi w szkole, dodatkowo zatrudnienie go jako nauczyciela w szkole na część etatu 

i sfinansowanie mu (zależnie od wybranego kierunku w 80% lub 100%) kształcenia na 

studiach podyplomowych, celem nabycia kwalifikacji potrzebnych do rozpoczęcia stażu od 

września 2020 roku, 

7) dyrektor poinformował skarżącego, że decyzja dotycząca złożenia wniosku o podjęcie 

postępowania egzaminacyjnego zależy od nauczyciela, a nie dyrektora, 

8) nauczyciel poprosił dyrektora by sprawdził czy na pewno nie jest możliwe uznanie jego 

kwalifikacji (ponowna analiza potwierdziła ten fakt), po czym poinformował go, że 

w zaistniałej sytuacji rezygnuje ze składania wniosku i decyduje się na podjęcie współpracy 

ze szkołą jako firma (wg stawek firmy), jednak nie jest w stanie w bieżącym roku szkolnym 

podjąć studiów podyplomowych - dyrektor zgodził się na te warunki, 

9) w okresie wakacyjnym kontakty dotyczące współpracy odbywały się już tylko drogą 

telefoniczną - 20 sierpnia 2019 r. skarżący przekazał drogą mailową dane firmy, z którą 

zostać miała zawarta umowa, 

10) po 20 sierpnia kontakt ze skarżącym "urwał się" (nie odbierał telefonów ze szkoły, od 

dyrektora ani od pracowników szkoły) - w związku z tym dyrektor we wrześniu wysłał do 

niego smsa z pytaniem czy ma szukać kogoś innego na jego miejsce - otrzymał odpowiedź 

"tak", 

11) w odpowiedzi na wniosek skarżącego szkoła przekazała mu ocenę pracy nauczyciela oraz 

zaświadczenie o zatrudnieniu w okresie stażu, czyli wszystkie dokumenty wystawiane 

przez szkołę, niezbędne do złożenia przez nauczyciela wniosku o podjęcie postępowania 

egzaminacyjnego do organu prowadzącego (pozostałą dokumentację nauczyciel kompletuje 

we własnym zakresie), 

12) na złożenie powyższego wniosku skarżący miał czas do 31 grudnia 2019 r. (konieczne 

jednak jest tutaj zatrudnienie w charakterze nauczyciela w publicznej placówce oświatowej 

- dyrektor nie wie, czy skarżący jest aktualnie gdzieś zatrudniony), 

13) w planie rozwoju zawodowego, zatwierdzonym przez poprzedniego dyrektora szkoły 

w Kalnej, skarżący zaplanował podjęcie w okresie stażu studiów II stopnia (magisterskich) 

na kierunku, który nadawałby mu kwalifikacje w zakresie, w którym był zatrudniony, 

jednak w trakcie stażu podjął studia magisterskie w innym zakresie (bez skierowania ze 

strony szkoły), 

14) rozmowy dyrektora ze skarżącym nigdy nie miały charakteru szantażu ani nacisku - 

prowadzone były w kierunku wyjaśnienia jak wygląda sytuacja i co może się z tym wiązać 

(informacja dotycząca możliwości utracenia posiadanego stopnia awansu została pozyskana 

w Kuratorium Oświaty i przekazana skarżącemu) - dyrektor szkoły czuje się skrzywdzony 

informacjami przekazanymi przez skarżącego, a dotyczącymi uwłaczania jego godności 



nauczyciela i człowieka - oraz zawiedziony z powodu niedotrzymania przez skarżącego 

wspólnych uzgodnień. 

Na podstawie analizy dokumentacji oraz złożonych wyjaśnień Komisja Skarg, Wniosków 

i Petycji uznała, że: 

1) nie jest w stanie odnieść się do charakteru rozmów pomiędzy dyrektorem a skarżącym, 

ponieważ nie była ich świadkiem, a odczucia tych rozmówców są zupełnie różne, 

2) dyrektor po zakończeniu stażu przez skarżącego podjął wszelkie niezbędne działania - 

przygotował zarówno ocenę pracy nauczyciela, jak i zaświadczenie o zatrudnieniu 

w okresie stażu, 

3) wniosek o podjęcie postępowania egzaminacyjnego składa nauczyciel - niezbędne 

dokumenty skarżący otrzymał w czasie umożliwiającym złożenie wniosku - nie ma 

podstaw do stwierdzenia, że gdyby zawnioskował o nie wcześniej, nie zostałyby mu 

wydane, umożliwiając złożenie wniosku w okresie zatrudnienia w szkole w Kalnej - 

nie można więc tutaj stwierdzić, że dyrektor uniemożliwił nauczycielowi złożenie tego 

wniosku, 

4) skarżący bez konsultacji z dyrektorem zmienił planowany przy rozpoczęciu stażu kierunek 

studiów - gdyby ukończył zaplanowane studia, posiadałaby odpowiednie kwalifikacje i - po 

zdaniu egzaminu - otrzymałby kolejny stopień awansu, 

5) dyrektor podjął wszelkie kroki by umożliwić skarżącemu tak dalsza pracę w szkole 

w Kalnej, jak i doskonalenie zawodowe - skarżący z tych możliwości nie skorzystał. 

Na podstawie przeprowadzonych czynności wyjaśniających Komisja Skarg, Wniosków 

i Petycji uznała skargę Pana X na dyrektora Szkoły Podstawowej w Kalnej za bezzasadną. 

 

Załącznikiem do sprawozdania jest projekt uchwały Rady Gminy Buczkowice w sprawie 

rozpatrzenia skargi Pana X na dyrektora Szkoły Podstawowej w Kalnej. 

 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Buczkowice 

Roman Wrona 
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Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Buczkowice 

za IV kwartał 2019 r.  

 

Wójt Gminy Buczkowice w opisanym wyżej okresie podjął następujące działania: 

 

1. Przygotował i przedłożył do rozpatrzenia 24 projekty uchwał Rady Gminy 

Buczkowice – wszystkie uchwały zostały podjęte. 

 

2. Wydał 19 zarządzeń – m.in. w sprawach: 

1) przeprowadzenia inwentaryzacji oraz powołania składu komisji, 

2) nabycia przez Gminę Buczkowice działki nr 2350/9 w Buczkowicach, 

3) dokonania zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Buczkowice na lata 2019-2032, 

4) utworzenia i wprowadzenia zasad działania Punktu Potwierdzającego 

Profile Zaufane w Urzędzie Gminy Buczkowice, 

5) odpisania kosztów inwestycji nie podjętych i inwestycji zaniechanych 

z ewidencji kosztów do konta 080 „Inwestycje (środki trwałe 

w budowie)” – 4 zarządzenia, 

6) przyjęcia projektu uchwały Rady Gminy Buczkowice w sprawie budżetu 

Gminy Buczkowice na rok 2020, 

7) zmiany budżetu Gminy Buczkowice na rok 2019 – 7 zarządzeń.  

 

3. Zawarł 12 umów dotyczących m.in.: 

1) zimowego utrzymania dróg gminnych w sezonach 2019/2020, 

2020/2021, 

2) budowy parkingu w Kalnej, 

3) zakupu energii elektrycznej dla Gminy Buczkowice i jednostek 

organizacyjnych Gminy Buczkowice na potrzeby eksploatacji budynków, 

lokali i obiektów użytkowych oraz oświetlenia ulicznego, 

4) opracowania dokumentacji projektowej dla zadania: Budowa sali 

gimnastycznej przy szkole w Kalnej, 

5) wykonania rowu przydrożnego przy ul. Bór w Buczkowicach, 

6) dobudowy 11 szt. opraw oświetleniowych w Buczkowicach, 

Rybarzowicach, Godziszce i Kalnej, 

7) wymiany opraw oświetleniowych na parkingach w Godziszce 

i w Buczkowicach. 

 

4. Zatwierdził 4 przetargi dotyczące: 

1) zimowego utrzymania dróg gminnych w sezonach 2019/2020, 2020/2021, 

2) budowy parkingu w Kalnej przy ul. Widokowej, 
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3) zakupu energii elektrycznej dla Gminy Buczkowice i jednostek 

organizacyjnych Gminy Buczkowice na potrzeby eksploatacji budynków, 

lokali i obiektów użytkowych oraz oświetlenia ulicznego, 

4) opracowania dokumentacji projektowej dla zadania: Budowa sali 

gimnastycznej przy szkole w Kalnej. 

 

5. Rozstrzygnął konkurs na zlecenie realizacji zadań publicznych gminy 

Buczkowice podmiotom prowadzącym działalność pożytku publicznego 

z zakresu: przeciwdziałania patologiom i uzależnieniom społecznym – 

przyznając 4 dotacje na łączną kwotę 6 100 zł (wpłynęły 4 oferty). 

 

 

Wyniki konkursów z podaniem nazwy podmiotu, który otrzymał dotację, nazwy 

zadania oraz kwoty przyznanej dotacji, znajdują się: 

1) w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Buczkowice: 

bip.buczkowice.pl,  

2) na stronie Urzędu Gminy Buczkowice: www.buczkowice.pl. 

 

Przygotowała Agata Artemska Sekretarz gminy 

 



Sprawozdanie za II półrocze 2019r 

 

 

z realizacji uchwały Rady Gminy Buczkowice Nr XXXIII/223/13 w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż 3 lata. 

 

 

 

W II półroczu 2019r. nie zawarto umów dzierżawy i najmu. 

 

 

Dorota Majcherczyk, inspektor Referatu Gospodarki Komunalnej i Budownictwa Urzędu Gminy Buczkowice 

 

 

 

 

 

W II półroczu 2019r. zostały zawarte umowy notarialne, w wyniku których Gmina Buczkowice nabyła następujące własności: 

 

 
Lp. 

 

Data umowy 

 

Rodzaj umowy Przedmiot umowy Strony umowy Wartość Uwagi 

Działka 

 

Powierzchnia  Obręb 

1. 

 

5.12.2019 r. 

 

zakup 

 

2350/9 0,0126 ha Buczkowice Osoba fizyczna 6.300,00 

zł 

cel: nabycie pod ścieżkę rowerową 

 

 

Ewa Szczepanik, inspektor Referatu Gospodarki Komunalnej i Budownictwa Urzędu Gminy Buczkowice 



 
CUW.071.04.2020.AG Buczkowice, dnia 14.01.2020 r. 

 
 
Rada Gminy Buczkowice  
 
 

Informacja o wykonaniu i wynikach analizy, o której mowa w art. 30a ust. 1 ustawy 
Karta Nauczyciela (Dz.U. t.j. z 2019 r. poz 2215) w odniesieniu do płac nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest 
gmina Buczkowice. 
 
Przeprowadzona przez Centrum Usług Wspólnych w Buczkowicach analiza faktycznie 
poniesionych wydatków na wynagrodzenia nauczycielskie w okresie od 1 stycznia 2019 r. do 
31 grudnia 2019 r. nie wykazała niedoborów w wynagrodzeniach nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego. I tak:  
 
1) nauczyciele stażyści osiągnęli wymagany przez MEN pułap średnich wynagrodzeń, 
analiza wykazała nadwyżkę in plus w kwocie: + 13.128,69; 

 
2) nauczyciele kontraktowi osiągnęli wymagany przez MEN pułap średnich wynagrodzeń, 
analiza wykazała nadwyżkę in plus w kwocie: + 29.383,95; 
 
3) nauczyciele mianowani osiągnęli wymagany przez MEN pułap średnich wynagrodzeń 
analiza wykazała nadwyżkę in plus w kwocie: + 1.008,57; 
 
4) nauczyciele dyplomowani osiągnęli wymagany przez MEN pułap średnich wynagrodzeń 
analiza wykazała nadwyżkę in plus w kwocie: + 263.373,71. 
 
W związku z powyższym w 2020 roku nie zostanie wypłacony dodatek uzupełniający dla 
nauczycieli za 2019 rok. 
 
W załączeniu tabelaryczne zestawienie zbiorcze. 
 
 
Sporządziła: 
 
Agnieszka Gasek  
 
 
 
 
 
 

 








